
 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 

2023.GADA 12.JANVĀRIS 

PROTOKOLS NR. 1 
 

Sēde sasaukta: 12.01.2023 

Sēdi atklāj: 12.01.2023. plkst.09:03:04 

Sēdi slēdz: 12.01.2023. plkst.10:40:44 

 

Sēdē piedalās: Ivo Rode, Juris Žagars, Inga Cipe, Jānis Rozenbergs, Ēriks Bauers, Ella Frīdvalde-

Andersone, Laimis Šāvējs, Atis Egliņš-Eglītis 

 

Nepiedalās: Ainārs Šteins 

 

Piedalās: Indriķis Putniņš, Nodibinājuma “Cēsu Digitālais centrs” valdes loceklis, Aleksands 

Ļubinskis, Nodibinājuma “Cēsu Digitālais centrs” valdes priekšsēdētājs, Linda Markus-Narvila, 

Izglītības pārvaldes vadītāja, Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece, Laura 

Dzudzilo, SIA “Vidzemes koncerzāle” valdes locekle, Juris Joksts, Nodibinājuma “Cēsu Digitālais 

centrs” valdes loceklis, Līga Bukovska, pašvaldības izpilddirektore, Baiba Eglīte, pašvaldības 

izpilddirektora vietniece, Andris Mihaļovs, domes deputāts, Agnese Citoviča, Juridiskās pārvaldes 

juriste 

 

Sēdi vada:   Ivo Rode, Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja sekretāre 

 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par deleģējuma līguma slēgšanu ar Nodibinājumu "Cēsu Digitālais centrs" 

 2.  Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA ‘’Vidzemes koncertzāle’’ 

 3.  Par atbalstu Nītaures mūzikas un mākslas pamatskolas dalībai  Eiropas Savienības 

Erasmus+ programmas pamatdarbības Nr.2 (KA2) stratēģiskās skolu apmaiņas partnerības 

projektā “Dance Across Musical Bridges” 

 4.  Par 2023.gada 26.janvāra  nolikuma Nr._  “Grozījumi  2021. gada 9. septembra nolikumā  

Nr.50 “Līgatnes pilsētas pirmsskolas izglītības iestādes nolikums” apstiprināšanu 

 5.   Informatīvs jautājums par situāciju ar karsto dzērienu aparātu pieejamību pašvaldības 

izglītības iestādēs 

 6.  Informatīvs jautājums par Cēsu novada skolu tīkla (ekosistēmas) jautājumu un darba gaitu 
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Sēdes vadītājs rosina sēdes darba kārtības 5. un 6.jautājumus samainīt vietām, komitejas locekļi 

neiebilsts sēdes darba kārtības izmaiņām 

Apstiprinātā darba kārtība. 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par deleģējuma līguma slēgšanu ar Nodibinājumu "Cēsu Digitālais centrs" 

2  Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA ‘’Vidzemes koncertzāle’’ 

3  Par atbalstu Nītaures mūzikas un mākslas pamatskolas dalībai  Eiropas 

Savienības Erasmus+ programmas pamatdarbības Nr.2 (KA2) stratēģiskās 

skolu apmaiņas partnerības projektā “Dance Across Musical Bridges” 

4  Par 2023.gada 26.janvāra  nolikuma Nr._  “Grozījumi  2021. gada 9. 

septembra nolikumā  Nr.50 “Līgatnes pilsētas pirmsskolas izglītības iestādes 

nolikums” apstiprināšanu 

5   Informatīvs jautājums par Cēsu novada skolu tīkla (ekosistēmas) jautājumu 

un darba gaitu 

6  Informatīvs jautājums par situāciju ar karsto dzērienu aparātu pieejamību 

pašvaldības izglītības iestādēs 

 

1. 
Par deleģējuma līguma slēgšanu ar Nodibinājumu "Cēsu Digitālais centrs" 

Ziņo Indriķis Putniņš, Nodibinājuma “Cēsu Digitālais centrs” valdes loceklis 

 
Izsakās A.Ļubinskis, I.Rode, A.Egliņš-Eglītis 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ēriks Bauers, Inga Cipe, Ivo Rode, Jānis 

Rozenbergs, Juris Žagars) , 1 - pret (Ella Frīdvalde-Andersone), 1 - atturas (Laimis Šāvējs), lēmums 

“Par deleģējuma līguma slēgšanu ar Nodibinājumu "Cēsu Digitālais centrs”” pieņemts un tiek 

virzīts izskatīšanai 19.01.2023. Finanšu komitejas sēdē 

 

2. 

Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA ‘’Vidzemes koncertzāle’’ 

Ziņo Laura Dzudzilo, SIA “Vidzemes koncertzāle” valdes locekle 

 
Izsakās A.Egliņš-Eglītis, J.Rozenbergs, I.Rode 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Vidzemes koncertzāle”” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 

19.01.2023. Finanšu komitejas sēdē 

Līdz finanšu komitejas sēdei lēmuma projektam pievienot kopskatu par pozīcijām, kas veido 

sadārdzinājumu 2023.gadā 
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3. 

Par atbalstu Nītaures mūzikas un mākslas pamatskolas  

dalībai  Eiropas Savienības Erasmus+ programmas pamatdarbības Nr.2 (KA2) stratēģiskās skolu 

apmaiņas partnerības projektā “Dance Across Musical Bridges” 

Ziņo Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece 

 
Izsakās I.Rode, J.Rozenbergs 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

atbalstu Nītaures mūzikas un mākslas pamatskolas dalībai  Eiropas Savienības Erasmus+ 

programmas pamatdarbības Nr.2 (KA2) stratēģiskās skolu apmaiņas partnerības projektā 

“Dance Across Musical Bridges”” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 19.01.2023. Finanšu 

komitejas sēdē 

4. 
Par 2023.gada 26.janvāra  nolikuma Nr._  “Grozījumi  2021. gada 9. septembra  

nolikumā  Nr.50 “Līgatnes pilsētas pirmsskolas izglītības iestādes nolikums” apstiprināšanu 

Ziņo Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece 

 
Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

2023.gada 26.janvāra  nolikuma Nr._  “Grozījumi  2021. gada 9. septembra nolikumā  Nr.50 

“Līgatnes pilsētas pirmsskolas izglītības iestādes nolikums” apstiprināšanu” pieņemts un tiek 

virzīts izskatīšanai 26.01.2023. Domes sēdē 

 

5. 
 Informatīvs jautājums par Cēsu novada skolu tīkla (ekosistēmas) jautājumu un darba gaitu 

Ziņo Linda Markus-Narvila, Izglītības pārvaldes vadītāja 

 
Izsakās I.Rode, A.Egliņš-Eglītis, J.Rozenbergs 

Deputāti uzklausa Izglītības pārvaldes vadītājas L.Markus-Narvilas 1.lasījumu par Cēsu novada 

skolu tīkla (ekosistēmas) jautājumu un darba gaitu. Darbs pie skolu tīkla turpinās un februāra 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē tiks uzklausīts 2.lasījums 

6. 
Informatīvs jautājums par situāciju ar karsto  

dzērienu aparātu pieejamību pašvaldības izglītības iestādēs 

Ziņo Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece 

 
Izsakās I.Rode, J.Rozenbergs 

Deputāti uzklausa informāciju par situāciju ar karsto dzērienu aparātu pieejamību pašvaldības 

izglītības iestādēs. Tiks turpinātas diskusijas ar skolu vadītājiem par veselīgāku uzkodu izvēli, 

sakārtota juridiskā puse un veikti aprēķini telpu nomas maksai  
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Sēdi vadīja 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs Ivo Rode 

Protokolēja  

Administrācijas biroja sekretāre Inese Ģērmane 

Raunas iela 4, Cēsis 12.01.2023 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

 

DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


